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Bestyrelsesmøde i SAS 
15. august 2024 kl. 18.00 i klubhuset 

Dagsorden 
 
Mødedeltagere Status 
Claus Møller Christensen  Referent 
David Frederiksen   
Ulrik Sams  
Jesper Bjerge Christensen   
Knud Erik Andersen  
Henrik Stæhr Afbud 
Anders Tümmler  
Lizette Rysgaard  
Charlotte Brodersen Afbud 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt med tilføjelse af et enkelt punkt. 

2. Orientering 
• Græsplænen slås kun op til arrangementer. Den blev slået inden drengerøvsaften, 

og anmodet slået inden keramikfestival. Lovning på at den slås inden Harboe Cup. 
• Rengøring af Det Røde Pakhus lørdag d. 21. september 9-17. Slås op på Facebook 

med besked om at tilmelde via kommentarer. 
• Slagelse Kommune har udgivet fritidskatalog. Vi har sendt input fra os og det 

bliver opdateret. 
• Vi har fået svar fra Hempel Fonden med ja til støtte til elmotorer. Der bliver lagt 

historier på Facebook og til pressen. 

3. Økonomi 
Knud Erik 
Der har været fornuftigt mange gæstesejlere. 
Gebyrer og abonnementer er gennemgået med en god stor besparelse til følge. 
Beholdninger kontrolleret og fundet ok. 

4. Lokaler og Arealer (inkl. torsdagshold) 
Aflæsning af el og vandforbrug 
Ansvarlig: Henrik – Afbud 
Vi kan se en positiv effekt af solcellerne og fortsætter med at observere hvor meget vi 
effekt vi får. 

 
Projekter generelt 
Torsdagsholdet: 
• Søstjernen – Anders har talt med Villy. Han hjælper så meget han kan (ca. hver 

anden dag). Pumpen er istykker igen, og det overvejes om eller hvordan det kan 
løses. 

• Bænk på bro. Projektet er udsat til drøftelse om yderligere ideer. 
• Der skiftes vandrør/slanger på alle broer. P.t. er bro 3 skiftet og der fortsættes til 

de andre. 
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• Sejlklubben har lavet aftale med Meripol om rabat for klubbens medlemmer. Der 
sendes mail ud til alle. 

• Der er blevet malet mange steder i klubben. Ser rigtigt godt ud. 
 

Ansvarlig: David. 
 

Øvrige 
• Solcelleprojekt – opfølgning 

o Ulrik følger op overfor solcellemontør/leverandør. Der er ikke meget 
reaktion. 

• Mastekran. (seneste status) 
o Byggetilladelse modtaget. 
o Tilbuddet er opdateret. Og indeholder etablering af støbekurv + højere 

krans mod jord. Og så kan vi samtidig indhente tilbud på nedstøbning af 
støbekurv fra relevante medlemmer. 

o Samlet tilbud for kran inkl. støbekurv mm. lyder på kr. 390.000,- 
o Der laves oplæg til ekstraordinær GF.  

• Overvågning – vi drøfter hvilke muligheder vi har og laver en testopsætning med 
en mulig ny løsning. Ulrik køber. 

• Der er malet gule striber de steder hvor der er indkørsel forbudt. (mellem klubhus 
og omklædning, ved jolleplads og på mastepladsen mod roklubbens bygning). Mod 
roklubben skal markeringen fortolkes som grænsen for hvor master kan placeres. 

• Rengøring blev drøftet og bestyrelsen har ikke bemærkninger til det nuværende 
rengøringsniveau. 

5. Hovmester 
Henrik - afbud 
Hovmesteren er stadig glad og får mange kunder. 

6. Broudvalg 
Jesper 
Der er stadig søgning og der er god dialog med bådejere. 

7. Kapsejladsudvalg 
Claus  
Harboe Cup. Claus har meddelt at det er sidste år han er del af stævneledelsen. 
Indkaldt til møde om fremtiden. Afholdes 20/8 i multirummet. 
Indbydelse offentliggjort og tilmelding åbnet.  
Der er inviteret til Skæl-Cup den 7/9. 

8. Juniorer 
Anders 
Efterårssæsonen er startet med rigtigt mange juniorer og mange nye. 
Og der er rigtig god opbakning fra forældre. 
RIB trailer på værksted og omregistreres efterfølgende. (gl. fejl) 
Ditlev har været til Tera Pro VM og han blev nr. 54 ud af 57. 
Ida-Marie har været til EM for Europe og blev 8 ud af 60. 
Skønt med det store fremgang og repræsentationen ude omkring. 

9. Sejlerskole 
Lizette 
Skolen går planmæssigt og der sejles flittigt. Og selv en af instruktørernes båd er 
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solgt, så bruges der en af elevernes både. 

10. Aktivitetsudvalg / Aktiviteter 
Charlotte - Afbud 
Næste arrangement er vinsmagning den 30. august og brombærturen er dagen efter – 
Lørdag og søndag 31/8 – 1/9. 

11. Eventuelt 
Oplæg til vinterbadeudvalg og leje af sauna for vintersæsonen. 
 
Projektet er modtaget meget positivt i bestyrelsen og der ses mange gode elementer i 
projektet. Det er positivt at der arbejdes med et projekt som balancerer, hvilket må 
være forudsætningen for projektet. 
 
1. Oplægsholderne vil foretage en markeds/brugerundersøgelse, hvilket bestyrelsen 

er enig i. Forudsætningen er at der gennemføres en brugerundersøgelse inden 
bestyrelsen tager stilling til økonomi, udvalg og projekt. 
Der udsendes til alle medlemmer og det kan kassereren hjælpe med. 
Oplægsholderne skal udarbejde oplæg til brugerundersøgelse, som godkendes af 
bestyrelsen inden udsendelse. 
Undersøgelsen skal indeholde en binding for svarafgiverne, således at brugere som 
gerne vil bruge tilbuddet, også forpligtes til at melde sig til inden indkøb/leje af 
sauna. 

2. Oplægget (og brugerundersøgelsen) skal udover det i det fremsendte projektoplæg 
tage højde for følgende – f.eks. ved indarbejdelse i brugerundersøgelsen: 

o Brugernes mønster - eks. tidspunkter for anvendelse, brug af 
omklædningsrum, badetøj/ uden badetøj, skal der være åbningstider. 

o Afledte effekter: rengøring af baderum ved øget brug (i dag rengøres kun 
én gang om ugen), vandforbrug til bad, toilet, elforbrug til opvarmning af 
vandvarmer og baderum (øget brug giver mere fugt og dermed skal 
lokalerne være opvarmet mere end i dag) 

o Generelt om forbrug. Effekten af solceller og solfangere om vinteren er 
meget lav, hvorfor det ikke kan forventes at strøm/varme derfra ikke 
kommer dette projekt til nytte. 

o Medlemskab af SAS. Hvad hvis brugere vil være med uden at være medlem 
– hvilken medlemstype skal brugeren være. 

o Placering af stige 
o Udarbejdelse af regelsæt 
o Administration af nøgler/nøglebrik, medlemsregistrering mm. 
o Afklaring at om der kræves tilladelse (hos Slagelse Kommune) 
o Etablering af et udvalg så det ikke er projektdrevet. 
o Forsikringsforhold. 

 

12. Næste møde 
11. september kl. 18.00 
23. oktober kl. 18.00 


